
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 25. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 414
Finder ministeren det rimeligt, at der skal fældes 33.000 rummeter gammelt
løvtræ i den kommende Nordsjællandske Nationalpark inden, det er blevet
besluttet, hvilke dele af skoven der skal udlægges som biodiversitetsskov set i
lyset af, at der parallelt hermed gennemføres fældninger af gammelt nåletræ
og gennemføres omfattende maskinskovning af såvel nåle- som løvtræer,
som øger kun problemet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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